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 Plats    Gradängsalen, Birger Sjöberggymnasiet 

Vänersborg 

 Tid   Måndag den 21 december 2015,  kl 08.30-10.40 

 
 Beslutande  Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ersättare  Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Övriga deltagande Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ärendelista  Sid 3 
 
 Utsedd att justera Kenneth Borgmalm 
 
 
 Paragrafer   105-107 
 
 
 Underskrifter   
 Sekreterare  ............................................................................................ 
   Marit Hansson  
 
 
             Ordförande  ............................................................................................. 
   Maud Bengtsson    
 
 
              Justerande  ............................................................................................. 
   Kenneth Borgmalm 
________________________________________________________________________________ 
 

 
 
 ANSLAG/BEVIS 

     Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag    

 Organ     Kunskapsförbundet Väst 
 Sammanträdesdatum  2015-12-21 

 Datum för anslags uppsättande   2015-12-23 
 Datum för anslags nedtagande   2016-01-19 

Förvaringsplats för protokollet        Vänerparken 5, Vänersborg 
  

 
 Underskrift utdragsbestyrkande …………………………………………..                                                                                                 .............................................................................. 
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                       Närvarolista                        Tjänstgör för 

  Beslutande    
 
Maud Bengtsson (S) 
Kenneth Borgmalm (S) 
Sofia Lindholm (C) 
Madelaine Karlsson (S) 
Stefan Larsson (S) 
Jonathan Axelsson (M) 
Irma Fredriksson (M)  
Lutz Rininsland (V)  

 
 
 
 
 
 
 
Helge Kneese (FP) 

Orvar Carlsson (KD)  
Lisa Thornadtsson (S)  
Sven-Åke Strandlind (S) 
Jonas Nilsson (S) 

Kurt Karlsson (SD) 
Bengt Karlsson (S) 
Erica Parkås (S) 
 

Sture Nilsson (S) 
Theodor Ahrenberg (M)  
 

Tobias Sandberg (V) 

 Ersättare 
 Maria Abrahamsson (S)   
 Mats Häggner (C) 
 Bengt Rydholm (VFP)  
 Bedros Cicek (KD) 
 
 Personalföreträdare 
 Larz Blomqvist, LR (del av sammanträdet) 
 Peter Lans, Lärarförbundet 
   
 Övriga deltagare 
 Lena Hansson, VC administrativa enheten, § 106 
 Johan Olofson, förbundsdirektör 
 Marie Nordvall, ekonomichef 
 Marit Hansson, förbundssekreterare 
 Camilla Kauffeldt, VC gymnasiet 
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 Ärenden  
 

  § 105 Budget 2016 – Beslut om Mål- och resursplan (MRP) 2016 
 (Dnr 2015/00055) 

 
 § 106 Budget 2016 – Beslut om Mål- och resursplan (MRP) 2016 
 (Dnr 2015/00055) 
 

 § 107 Ordföranden har ordet (Dnr 2015/00001) 
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Val av justerare 
 

Kenneth Borgmalm (S) utsågs att jämte ordföranden justera 
protokollet.   
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§ 105    Dnr 2015/00055 
 

Budget 2016 – Beslut om Mål- och resursplan (MRP) 
2016 
 
Vid föregående sammanträde 2015-11-24 § 99 beslutade direktionen 
att avslå samtliga föreslagna neddragningar/besparingar enligt 
tjänsteskrivelse daterad 2015-10-08. 
 
Direktionen beslöt också att i stället begära 16,2 Mkr i utökat 
förbundsbidrag för 2016 från Vänersborgs kommun och Trollhättans 
stad för att få en budget i balans inför beslut om Mål- och resursplan.  
 
 

Marie Nordvall presenterade föreliggande MRP, där målen är följande: 
 

• Alla elever når alla mål 
• En attraktiv utbildningsanordnare 
• En effektiv organisation  

 
Målen ligger kvar sen tidigare år, för att en jämförande uppföljning skall 
kunna ske kontinuerligt. 
 
De föreliggande ekonomiska förutsättningarna är att förbundsbidraget 
utökas med16,2 Mkr enligt direktionens beslut i november. Det innebär i 
sin tur att inga ytterligare besparingar behöver göras utan verksamheten 
är oförändrad jämfört med hösten 2015. 
 
Inga beslut har ännu tagits om utökat förbundsbidrag i Trollhättan och 
Vänersborg, men förväntas ske snart. 
 
Protokollet från senaste ägarsamrådet den 27 november diskuterades, 
eftersom en del av det som diskuterades vid tillfället inte upptagits i 
protokollet, såsom exempelvis att det finns en öppning för att i början 
av 2016 diskutera en permanent ramökning för förbundet. 
 

 
Direktionens beslut 
 
Direktionen fastställer Mål- och resursplan 2016-2018 för 
Kunskapsförbundet Väst. 
 
 



    Sammanträdesprotokoll Direktionen 
  2015-12-21 
                                                               Sid 6 
  

_________________________________________________________ 
 │ Justerandes sign   │ Utdragsbestyrkande 
 │ │                 │  │ 
 │           │ │  │ 
 │ │ │  │ 

 
 
Protokollsutdrag 
Vänersborgs kommun 
Trollhättans stad 
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§ 106    Dnr 2014/00021 
 

Lokaler Kunskapsförbundet Väst - rapport 
 
Lena Hansson föredrog ärendet med utgångspunkt från direktionens 
tidigare beslut att säga upp lokalerna i Vänerparken samt delar av 
Elefanten i Trollhättan.  
 
I första hand undersöks hur möjligheterna är för vuxenutbildningen att 
flytta in i de lokaler på Birger Sjöberggymnasiet som disponerats av El- 
och energiprogrammet. Vuxenutbildningen har i Vänerparken bl a 16 
undervisningssalar, vilka har mycket hög grad av nyttjande, åtta 
grupprum, studieplatser, administration och studie- och 
yrkesvägledning. Tillsammans utgör vuxenutbildningens ytor 3700 
kvadratmeter, att jämföra med de ca 1700 som kan ställas till 
förfogande på Birger Sjöberggymnasiet. Viss ombyggnad krävs. En ny 
entré är tänkt att byggas samt justering av innerväggar. 

 
Beträffande Elefanten är det tänk att individuella programmen (IM) 
skall flyttas till Magnus Åbergsgymnasiet och det s k MNO-huset. 
 
Bland det som måste lösas finns fler salar till vuxenutbildningen, 
kontrakt med musikskolan om att få betala per elev som undervisas i 
lokalerna i Vänerparken samt plats för Resursskolan. 
 
Nästa steg i processen blir att få en prisuppgift samt en tidsplan. 

 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 107    Dnr 2015/00001 
 

Ordföranden har ordet 
 

Ordföranden sammanfattade och tackade direktion och personal för det 
gångna året. Kommande år är förhoppningen att fokus skall hamna mer 
på utveckling och inte pengar. 
 
Förbundsdirektören gav exempel på vad som uppnåtts i förbundet, 
såsom att 2016 kan förbundet ha kommit att lämna 30 000 
kvadratmeter lokalytor. Förbundet har också implementerat ett helt 
nytt kvalitetssystem samt skapat ett varumärke som nu fått fäste och 
som många känner till. Dessutom pågår renovering av två stora skolor. 
Med andra ord har mycket hänt sedan starten 2013. 
 
Avslutningsvis delades en julklapp ut till direktionen. Julklappen som 
delades ut är densamma som delas ut till alla anställda i förbundet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
 
 
 

 

 
 
 

 
 


